

# **光家界/凤凰/芙蓉镇**ZHANGJIAJIE/ PHOENIX ANCIENT/FURONG TOWN

Tour Code: CCH







## 精简行程

## 第一天 抵达 才 张家界

(机上用餐/晚)

☑ 七十二奇楼 (夜游)

# 第二天

张家界 (108公里) 芙蓉镇 (117公里) 凤凰 (46公里) 吉首 (早/午/晚)

- ☑ 芙蓉镇(含环保车+游船)
- ☑ 凤凰古城(含沱江泛舟)
- ☑ 虹桥艺术楼
- ☑ 夜游凤凰古城

## 第三天

凤凰 🖨 (217公里) 张家界 (早/午/晚)

- ☑ 天门山
- ☑ 天门洞
- ☑ 玻璃栈道(含鞋套)

## 第四天

## 张家界

(早/午/晚)

- ☑ 百龙电梯上下
- ☑ 袁家界阿凡达山
- ☑ 天子山
- ☑ 赠送下午茶+茶点

## 第五天

## 张家界

(早/午/晚)

- ☑ 张家界国家森林公园
- ☑ 金鞭溪
- ☑ 水绕四门
- ☑ 张家界大峡谷(含游船+电梯+VR体验)
- ☑ 玻璃桥

## 第六天

## 张家界 🛪 回程

(早/午/机上用餐)

☑ 张家界中商广场







✓ 5早餐/5午餐/5晚餐 风味餐:

- 八冰点· ★ 湘西风味
- ★ 苗家风味 ★ 韩国烤肉
- ★ 农家风味 ★ 野山菌火锅
- ★ 韩国烤肉

## 观光景点:

# 美蓉镇

★萎續 - 前往新进网红打卡地【芙蓉镇】,本名王村,是一个拥有两千多年历史的古镇,因宏伟瀑布穿梭其中,又称"挂在瀑布上的千年古镇",后因姜文和刘晓庆主演的电影《芙蓉镇》在此拍摄,更名为"芙蓉镇"。漫步电影《芙蓉镇》里姜文扫过的十里青石板街,欣赏王村大瀑和原滋原味的土家建筑贞节牌坊;畅游期间,勾起您远去的记忆,不老的回忆。

# 凤凰古城

◆ 凤凰古城 - 建于清康熙时期的历史文化名城,历经300年的风云沧桑。凤凰将自然与人文的特质融合到一处,正是吸引八方游人的魅力之精髓。游览: 沱江风光,吊脚楼,北门城楼,虹桥,石板街等景点。晚餐后,夜游古城体验凤凰古城夜景的浪漫。

# 张家界

- ◆ 七十二奇楼 联合中国古建专家采用拆旧还旧、修古复古的手法,将十八栋原汁原味的湘西吊脚楼悬挂在门洞两侧,生动重现湘西"九弓十八寨七十二奇楼"的神秘传说。它是中国土家族建筑艺术的巅峰之作,从远处看就像是一座悬浮在半空中的土家山寨,2019年已经成功申报吉尼斯世界纪录——全世界最高的吊脚楼形态建筑。
- ◆ **天门山** 被誉为空中原始花园。乘坐世界上最长的缆车往返游览天门山 ,体验天门山玻璃栈道。
- ◆ **张家界国家森林公园** 张家界国家森林公园位于 湖南省 张家界市武陵源区,由黄石寨、金鞭溪、袁家界等景区组成,总经营面积5000公顷。 海拔1334米(兔望月峰),土壤以黄壤为主,属中亚热带山原型季风性湿润气候区,森林覆盖率为97.7%,1982年,国务院委托国家计委批准成立湖南张家界国家森林公园,是中国第一家国家级森林公园。
- ★ 大峡谷 位于 张家界市 慈利县 三官寺乡,紧邻世界自然遗产、世界地质公园 张家界 武陵源 风景名胜区。张家界大峡谷是一个新近开发建设的旅游景区,2011年成功创建 AAAAA级景区,张家界大峡谷玻璃桥是世界最长最高的悬空玻璃桥,享誉世界。
- ▶ 袁家界 好菜坞电影大片《阿凡达》取景地,便可欣赏到《阿凡达》电影中多次出现的弧形桥原型——天下第一桥,还有与《阿凡达》海报主山头相差无几的张家界"南天一柱"以及哈利路亚山实景地、金鞭溪水绕四门景点等等。
- ◆ **百龙电梯上下** 特别精心安排乘坐世界最快、最高、运载量最大户外观 光电梯。

酒店住宿(5晚)

- ✓ 张家界戴斯温德姆酒店或同级
- ✓ 吉首皇冠国际酒店或同级✓ 张家界专家村酒店或同级

- x1晚
- 冠国际酒店或同级 x1晚
  - x3晚

自费项目:天门狐仙大型山水实景(如果冬季停演改成魅力湘西秀)[人民币350/人]

免责声明:由于新冠肺炎疫情旅行限制当地/宗教节日,公众假期,天气状况,交通等情况,自然灾害,必要时黄金旅程保留对行程进行适当调整(调整景点游览顺序)以确保行程顺利进行,会或否事先通知。





# **SCHEDULE**

ARRIVAL 7 **ZHANGJIAJIE** 

(MOB/D)

☑ 72 Floors of Mystery (Night Tour)

ZHANGJIAJIE (108km) **D2** FURONG TOWN (117km) FENGHUANG (46km) **JISHOU** (B/L/D)

- ☑ Furong town (Include Eco Car + Boat Ride)
- ☑ Phoenix Ancient Town (Include Boat Ride)
- ☑ Hongqiao art building
- ☑ Visit Phoenix Sncient Town at night

FENGHUANG (217km) ZHANGJIAJIE (B/L/D)

- ☑ Tianmenshan Mountain National **Forest**
- ☑ Tianmen Cave
- ☑ Tianmen Mountain Glass Walkway (including shoe covers)

## ZHANGJIAJIE (B/L/D)

- ☑ Bai Long Elevator
- ☑ Yuanjiajie Scenic Area
- ☑ Tianzi Mountain

## **ZHANGJIAJIE**

(B/L/D)

- ☑ Zhangjiajie National Forest Park
- ☑ Grand Canyon

(Include boat + Elevator + VR experience)

☑ Mountain Glass Plank

ZHANGJIAJIE 7 **DEPARTURE** (B/L/MOB)

☑ Zhangjiajie Zhongshang Shopping





√ 5 Breakfast / 5 Lunch / 5 Dinner

## Special Cuisine:

- ★ Xiangxi Cuisine ★ Farm Cuisine
- ★ Mao Cuisine
- ★ Korea BBQ Cuisine
- Wild Mushroom Cuisine ★ Tujia Cuisine

## **TOURIST ATTRACTIONS:**

## **FURONG TOWN**

Furong Town - The named Wangcun is an ancient town with a history of more than 2,000 years. Because of the Hongwei Waterfall shuttled, it is also known as "the millennium ancient town hanging on the waterfall." For "Furong Town". Walking in the movie "Furong Town", Jiang Wen has swept away by Shili Qingshi Street, appreciate Wangcun Da Waterfall and Original Tujia Building Severe Archway. During the travel period, you will evoke your memory of memories and old memories.

## PHOENIX ANCIENT

Phoenix Ancient Town - Visitor will be impressed by its mystery, elegance and primitive simplicity. Fenghuang County has an exceptionally well-preserved ancient town that harbours unique ethnic languages, customs, arts as well as many distinctive architectural remains of Ming and Qing styles. The town is placed in a mountain setting, incorporating the natural flow of the river Tuojiang into the city layout. Joining a night tour of the ancient town after dinner, experience the romance and beautiful night scene of Phoenix ancient town.

## ZHANGJIAJIE

- 72 Floors of Mystery Jointly with Chinese ancient architecture experts, the eighteen original Xiangxi stilted buildings are hung on both sides of the door openings by demolishing the old and restoring the old, repairing the ancient and retro, vividly recreating the "Nine Bows, Eighteen Villages and Seven Villages" in Xiangxi. The mysterious legend of "Twelve Strange Towers". It is the pinnacle of Chinese Tujia architectural art. From a distance, it looks like a Tujia cottage suspended in mid-air. In 2019, it has successfully applied for the Guinness World Record-the world's tallest stilted building
- Tianmen Mountain National Forest Park Tianmen Mountain National Forest Park is a super holiday resort integrating miraculous geomorphologic landscapes and primitive forests. The park enjoys a very high reputation among the tourists for some attractions, such as the Tianmen Mountain Cableway, Tianmen Mountain Glass Walkway .The park is extolled as the Soul of Zhangjiajie. Recently, it has become a must-see spot in the tourists' itineraries.
- Grand Canyon is located in Sanguansi Township, Cili County, Zhangjiajie City, close to the World Natural Heritage, World Geopark Zhangjiajie Wulingyuan Scenic Area. Zhangjiajie Grand Canyon is a newly developed tourist attraction. In 2011, it successfully created an AAAAA-level scenic spot. The Zhangjiajie Grand Canyon Glass Bridge is the longest and highest suspended glass bridge in the world and is world-renowned.
- Yuanjiajie Scenic Area The essential tourist route. Yuanjiajie is a natural platform that faces giant rock rising from deep valey and surrounded by higher mountains. Unique in their shapes and covered with the pine trees, these rocks resemble a vivid Chinese painting. Main scenic spot include: Mihun Stage and the first bridge etc.
- Bailong Elevator Bailong elevator with three world records, is the world's fastest passenger elevator, is the world's largest load capacity, the highest and the world exposed to the outdoors elevator.



## **HOTEL OR SIMILAR (5 NIGHTS)**

- ✓ Zhangjiajie Days Hotel by Wyndham or similar class
- ✓ Jishou Crown International Hotel or similar class

x1 Night

x1 Night x3 Nights

✓ Zhangjiajie Expert Village Hotel or similar class

Optional Tour: Tianmen Fox Fairy Show (Winter changed to Xiangxi Cultural & Dance Show) [RMB 350/PAX]







中国元 Chinese Yuan - CNY 人民币 Renminbi - RMB

货币兑换率 Exchange Rate



10 CNY = MYR 6.50

\*Subject to currency of the day\* \*以当天汇率为准

Power Socket



类型 / Type A

两脚扁型插头 / 2 flat blade pin

类型 / Type I

类型 / Type B

两脚扁型 + 一圆型插头 / 2 flat blade pin + 1 round pin

八字扁型脚+接地孔 / 3 Oblique flat blade pin "V-shape"

## 时差 **Time Difference**



China - No time different with Malaysia 中国 - 时间与马来西亚时间标准时无相差

电压 Voltage



Voltage - almost always 220 V 电压 - 220伏特

# 行李托运 Luggage Allowance



Each individual are entitled to check in 1 luggage of not more than 20 kg and a hand carry bag not more than 7 kg.

每人只限携带一件不超过7公斤的手提行李上机,以及托运行李不超过20公斤。



春季 Spring

3月 - 5月 Mar to May 10°C ~ 25°C



夏季Summer

6月 - 8月 Jun to Aug 33°C ~ 22°C



秋季 Autumn

9月 - 11月 Sep to Nov 24°C ~ 9°C



冬季 Winter

12月 - 2月 Dec to Feb 10℃ ~ 3℃

\*Subject to weather of the day\* \*以当天天气报告为准\*

# 备注 / Terms & Conditions

- 1. 行程、膳食、酒店住宿和交通可能会有所更动、恕不另行通知。
- 2. 旅客所持有的国际护照或任何旅游证件需拥有至少6个月的有效期间。旅客需于有效期内返回本国。
- 3.基本上全程中文讲解为主。若需要以其他语言讲解,务必在报名时提前通知本社。本社将另作安排,但将以最终确认为准。
- 4. 团队出发前建议购买旅游保险以则安心。
- 5. 每位参与TWY旅遊团的成员,必须为自身安全或行为负责。若出现无法预测的特殊情况 (例如:交通/延误/取消、天气、疾病、示威、战争 等等),因而引发额外支出的问题,本社一概不负责,旅客需自行负责额外的费用。
- 6. 若旅客决定离团,所有的费用恕不退还。
- 7. 行程表附上的照片仅供参考。
- 8. 至少16位成人将有一名领队同行。
- 9 双人房配制,一人房会另加费用
- 1. Itineraries, meals, hotels and transportation are subject to change without prior notice.
- 2. An international passport or other recognized travel documents which should be valid for at least 6 months from the date of return to country of origin.
- 3. Tour is conducted in Mandarin, If you would like to speak in another language, please inform us in advance at the time of registration. Alternative arrangements will be made, but will be subject to final confirmation.
- 4. Purchase of travel insurance is highly advisable.
- 5. Every person participating in TWY's tours shall travel at his/her own risk. TWY shall not be held liable to any person for additional expenses that may be incurred due to delays or changes in any transport services, sickness, weather, strikes, war or other causes.
- 6. For passengers who wish to deviate from tour, no refund shall be entertained for any unutilized portion of the tour.
- 7. All pictures shown are for illustration purpose only.
- 8. A minimum of 16 adults will be accompanied by a tour leader.
- 9. Twin rooms are based, and there will be an additional charge for single room.



Travel With You Sdn Bhd (1322185-K/KPK/LN:9917)

Stellar Suites, SS-10-02, Jalan Puteri 4/7, Bandar Puteri,47100 Puchong Selangor Darul Ehsan.

**4.** 013-288 3003

